

သင့်ကလေးများအတွက် အာမခံထားရှိထားကြောင်း သေချာပါစေ။

Medicaid သက်တမ်းတိုးခြင်းများ လာပါတော့မည်။

မိဘများ ကျေးဇူးပြု၍နားထောင်ပါ။ သင့်ကလေးကို KanCare မှတစ်ဆင့် အာမခံထားပါသလား။ Medicaid တွင် အပြောင်းအလဲများ ပြုလုပ်ပါတော့မည်။ ဤပြောင်းလဲမှုများသည် သင်ချစ်ရသူများအတွက် အာမခံအကျုံးဝင်မှုအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိနိုင်ပါသည်။ သင် သို့မဟုတ် သင့်ကလေးကို Medicaid တွင် လက်ရှိစာရင်းသွင်းထားပါက သင်၏ အာမခံထားရှိမှုကို သက်တမ်းတိုးရန် လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ သင့်ကလေးငယ်များအတွက် ကျန်းမာရေးအာမခံ ဆက်လက်ရရှိနိုင်စေရန် သက်တမ်းတိုးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်သည် အရေးကြီးပါသည်။



အဆင့် 1- သင်၏ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များကို အပ်ဒိတ်လုပ်ပါ

KanCare တွင် သင်၏ **နောက်ဆုံးအပ်ဒိတ်ဖြစ်သည့် ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များ** ရှိကြောင်း သေချာပါစေ။ ၎င်းတွင် သင့်စာပို့လိပ်စာ၊ အီးမေးလ်နှင့် ဖုန်းနံပါတ်တို့ ပါဝင်ပါသည်။ 800-792-4884 ကို ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် KanCare.ks.gov ရှိ ချက်ဘော့ကို အသုံးပြု၍ အပ်ဒိတ်လုပ်ပါ



အဆင့် 2- သင့်စာကို မကြာခဏစစ်ဆေးပါ

Medicaid အတွက် သင် သို့မဟုတ် သင့်ကလေး၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအကြောင်း ရှင်းပြထားသည့် ပရင့်ထုတ်ထားသော စာတစ်စောင်ကို သင်လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဤစာတွင် သင်၏ **အာမခံထားရှိမှုအား သက်တမ်းတိုးနှုန်းကို ရှင်းပြပါမည်။**



အဆင့် 3- သင်၏သက်တမ်းတိုးပုံစံကို သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက်မတိုင်မီ ဖြည့်စွက်ပါ

သက်တမ်းတိုးပုံစံကိုဖြည့်ပြီး ပေးထားသည့်လိပ်စာအတိုင်း KanCare သို့ ပြန်ပေးပါ။ ဤပုံစံကိုဖြည့်သွင်းရမည့် သတ်မှတ်ရက်စွဲနှင့် အချိန်အတိုင်းအတာတစ်ခုရှိပါသည်။ အချက်အလက် အားလုံးပြည့်စုံအောင် စောင့်နေခြင်းထက် မပြည့်စုံသောပုံစံကို လက်မှတ်ထိုးပြီး ပြန်ပို့ခြင်းက ပိုကောင်းပါမည်။

သင်၏ သက်တမ်းတိုးပုံစံကို သတ်မှတ်ရက်မတိုင်မီ ပြန်ပို့မပေးလျှင် အရည်အချင်းပြည့်မီထားသည့်တိုင် **သင့်မိသားစုသည် အာမခံထားရှိမှု ဆုံးရှုံးမည်**ဖြစ်သည်။ သင်၏ သက်တမ်းတိုးရမည့်လကို သိရှိရန် KanCare Clearinghouse သို့ (800-792-4884) တွင် သို့မဟုတ် သင်၏ အာမခံဝန်ဆောင်မှုပေးသူကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။



အရည်အချင်း မပြည့်မီတော့ဘူးလား။ အခမဲ့အကူအညီရယူရန် Navigator ကို ဆက်သွယ်ပါ။
www.getcoveredkansas.org



ဤထုတ်ဖော်ချက်ကို Medicaid နှင့် Medicaid သို့မဟုတ်ပုံစံအောက်တွင် (CMS) ကျန်းမာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ဆောင်မှုဌာန (HHS) တာ ဇူလိုင်လ 100 ရာခိုင်နှုန်း ငွေကြေးထောက်ပံ့ထားသော ငွေကြေးအကူအညီထောက်ပံ့ပေးသူ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကျန်းမာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ဆောင်မှုဌာန (HHS) ၏ Medicaid နှင့် Medicaid သို့မဟုတ်ပုံစံအောက်တွင် (CMS) က ပြုပြင်ထားသည့် အကြောင်းအရာများသည် စာမျက်နှာ (၅) ရာ၏ အစောဆုံးအစိတ်ဖြစ်ပြီး CMS/HHS သို့မဟုတ် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အစိုးရ၏ စာရွက်စာတမ်းအဖြစ် မသေချာမီက တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို ပေးထားပါသည်။

သင့်ကလေးများအတွက် အာမခံထားရှိထားကြောင်း သေချာပါစေ။

Medicaid သက်တမ်းတိုးခြင်းများ လာပါတော့မည်။

မိဘများ ကျေးဇူးပြုနှုတ်ထောင်ပါ။ သင့်ကလေးကို KanCare မှတစ်ဆင့် အာမခံထားပါသလား။ Medicaid တွင် အပြောင်းအလဲများ ပြုလုပ်ပါတော့မည်။ ဤပြောင်းလဲမှုများသည် သင်ချစ်ရသူများအတွက် အာမခံအကျုံးဝင်မှုအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိနိုင်သည်။ သင် သို့မဟုတ် သင့်ကလေးကို Medicaid တွင် လက်ရှိစာရင်းသွင်းထားပါက သင်၏ အာမခံထားရှိမှုကို သက်တမ်းတိုးရန် လိုအပ်နိုင်သည်။ သင့်ကလေးငယ်များအတွက် ကျန်းမာရေးအာမခံ ဆက်လက်ရရှိနိုင်စေရန် သက်တမ်းတိုးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်သည် အရေးကြီးပါသည်။